
  
 

Referat fra FAU-møte 4. desember 2024   
 
Møte på Brannfjell skole, kl. 18-19.30 
 
Til stede fra FAU:  
8A  Silje Aaserud Gorecki 9A  Elin Høyland 10A  Liv Opsahl 

8B  Anita Drabløs 9B V Ann Kristin Larsen Franck 10B  Jan Robert Kvam 

8C V Jyoti Sharma 9C  Kristin Gulbraar 10C V Silje Trollstøl 

8D V Anne Mette Bjerkan 9D V Mette Wendy L. Gulbrandsen 10D V	 Christoffer Paur Knudsen 

8E  Kristin Kvernrød 9E V	 Rønnaug Jarlsbo 10E  Ingvild Sundt 

8F V Vegar Berentsen 9F V Anja K. Hellander 10F V Pål Dahlberg 

8G V Monika Bache 9G V Tor Esben Andresen 10G V Andreas Fuglestad 

 
Til stede første del av møtet:  
Peter Strejffert, rektor 

Rektor informerer 
• Vinduene skal være ferdig 10. desember 
• Rottene som ble oppdaget, skal være fjernet. Årsaken var trolig oppussingen 
• Rektorbesøk fra Belgia for å se på elevdemokrati 
• Hektisk tid fram mot jul med mange vurderinger 
• Skolen har dialog med Ruter i forbindelse med bussforbindelse til øyene 
 

Natteravn 
• Natteravningen startet tidligere på høsten enn vanlig, derfor har vi behov for ekstra vakter til 

våren 
• Vi forsøker å verve frivillige ved å sende ut felles beskjed til foresatte over nyttår 
• Hvis det ikke fungerer, legger vi ansvaret på enkeltklasser 
• Natteravngruppa følger opp dette 
 

Omlegging av bussrute 74 
• Omleggingen skaper lengre reisevei med buss for elever på øyene 
• Foreldre har skrevet brev til Ruter og skolen er i dialog 
• Områdeleder i Ruter har kontaktet FAU om et møte for å diskutere løsninger 
• FAU ber en av foreldrene bak brevet om å  
 

Finansiering og økonomisk støtte 
• Diskusjonen ble utsatt til neste møte 
• Alle FAU-ere har i hjemmelekse å lese seg opp på støtteordninger og eksempler på tiltak som har 

fått støtte:  
Sparebankstiftelsen - FAU-prosjekter 
Stipendportalen - Anthonstiftelsen 



  Referat fra FAU-møte 4.12.2024 

Skolelystfondet 
Stiftelsen Dam 

• Christoffer ber rektor om å få elevrådet med i neste møte for å involvere elevene i tankearbeidet 
 

Orientering fra DS og SMU 
• Intet nytt siden forrige møte 

Eventuelt 
• Juleball: En del klasser mangler å rapportere inn vakter. Mer info kommer. 
• Juleballduoen jobber også med en vinteraktivitetsdag i stedet for disko. 
• BSK fortsetter å eie Bækkelagshallen. Tilgang til hallen i kommende skoleår er meldt inn til 

sakslista i neste driftsstyremøte.  
 
 
 
 
FAU ber om at referatet videreformidles til alle foresatte.  
 
Skrevet av: Vegard Berentsen FAU representant, 04.12.2024  
 


